

Protokoll styrelsemöte SWEPSA 20120615

Närvarande vid mötet: Jonas Hinnfors, Anna Persson, Malin Stegmann McCallion, Marianne Danielsson, Ingemar Wörlund, Helen Lindberg, Jonna Johansson, Ylva Stubbergaard.

1. Mötet öppnades.
2. Dagordningen fastställdes.
3. Anna Persson valdes till mötessekreterare.
4. Helen Lindberg valdes till justeringsperson.
5. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.
6. SWEPSAs pris för bästa artikel i Statsvetenskaplig Tidskrift liksom på årsmötet diskuterades. Det beslutades att Jonas skickar ut mail om vad som gäller i denna fråga. Det beslutas även att han ska kontakta PeO i ärendet.
7. Valberedningens sammansättning/könsfördelning diskuterades. Det kom till styrelsens kännedom att valberedningen tillsätter sina egna efterträdare och att det därför inte finns någon direkt styrning uppifrån i denna fråga. Det beslutades att styrelsen ska uppmana valberedningen att ta hänsyn till könsfördelningen när de tillsätter nya ledamöter.
8. SWEPSAs medverkan i Almedalen diskuterades vidare. Det meddelas att Fahlbäckska Stiftelsen täcker kostnaden för Cecilia Garme, som ställer upp mot ett mindre arvode än vad hon brukar ta. Camilla Kvartofts färjebiljett betalas av SWEPSA, liksom hyran av lokal på 1500 SEK. Sammantaget är man överens om att SWEPSAs medverkan på Almedalen innebär en lindrig kostnad för förbundet.
9. SWEPSAs sektioner diskuterades vidare. Det beslutas att Jonas skickar ut ett mail om frågan i slutet av augusti.
10. Könsfördelningsfrågan inom svensk statsvetenskap diskuterades utifrån det underlag som Ylva Stubbergaard har tagit fram utifrån uppgifter på de olika institutionernas hemsidor. Det ser illa ut på några av institutionerna och det beslutas att frågan ska hållas vid liv kontinuerligt och att varje institution enskilt ska skicka in siffror på hur könsfördelningen ser ut.
11. SWEPSAs ekonomi diskuterades. Det beslutas att fakturorna för medlemsavgift ska skickas ut innan sommaren och i god tid innan bokslutet som är i slutet av augusti.
12. Inga övriga frågor diskuterades.
13. Det beslutas att nästa årsmöte ska äga rum på årsmötet och att den exakta tidpunkten ska bestämmas via Doodle.
14. Mötet avslutas.



Anna Persson



Justeras: Helen Lindberg